
ПРОТОКОЛ № 9

засідання  постійної  комісії  ради  з  питань  оренди  та  приватизації, 

комунального  майна,  промисловості,  торгівлі,  громадського  харчування, 

побутового обслуговування, малого та середнього бізнесу.

від 3 березня 2016 р.

ПРИСУТНІ:

Голова постійної комісії   Ю.Кушлик

Секретар комісії   Р.Грицай

Члени комісії:, Ю.Милян, С.Настьошин, І. Лазарів, О.Янів

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  оренду  та  встановлення  розміру  плати  за  оренду 
нежитлових приміщень комунальної  власності  Дрогобицької 
міської ради.

2. Різне

1.  Слухали:   Про оренду  та  встановлення  розміру  плати  за  оренду 
нежитлових приміщень комунальної власності Дрогобицької міської ради.

Доповідач: голова постійної комісії  Ю.Кушлик
Вирішили:  по  кожному  об’єкту  –  зверненні  щодо  оренди  та 

приватизаціі  комунальної  власності  винести  індивідуальне  рішення. 
Розглянувши усі заяви, комісія  вирішила:

1. Погодити до 31.12.2016р. 10 грн/год  (”ЗА” - 5)
2. Відмовити (”ЗА” - 6)
3. Погодити 1 грн/міс (”ЗА”- 5)
4. Погодити 1 грн/міс (”ЗА” - 5)
5. Погодити 10 грн/год  (”ЗА” - 6)
6. Відмовити (”ЗА” - 6)
7. На довивчення
8. На довивчення
9. На довивчення



10. Погодити згідно методики (”ЗА”  - 6)
11. На довивчення
12. Перенести на розгляд виїзної комісії
13. Перенести на розгляд виїзної комісії

 (Додаток 1 до протоколу №9 від 3 березня 2016 р.)

2. Слухали:   Про рішення  Дрогобицької міської ради від 2 березня 
2016 р.  щодо внесення змін в структурі  виконавчих органів  Дрогобицької 
міської  ради  та  її  загальної  чисельності,  а  саме  про  введення  1  штатної 
одиниці  радника  міського  голови  з  питань  оренди  та  приватизації 
комунального майна.

Доповідач: Р. Грицай та Ю. Милян
Вирішили:  звернутися  до  міського  голови  з  отриманням  повної 

інформації  про  посаду  радника,  його  функціональні  обов’язки,  спільну 
роботу з постійною комісією ради з питань оренди та приватизації. А також з 
метою  прозорості  можливість  провести  обговорення  цього  питання  на 
засіданні  комісії  з  питань  оренди  та  приватизації  комунального  майна. 
Також вирішили звернутися до міського голови з проханням не підписувати 
дане рішення  про введення 1 штатної  одиниці  радника міського голови з 
питань  оренди  та  приватизації  комунального  майна  та  поставити  на 
повторне  обговорення  депутатів  та  голосування,  оскільки  вважаємо 
недоцільність даної посади та її обов’язків.

Голосували:  ”ЗА” – 5.

Голова комісії Ю.Кушлик

Секретар комісії Р.Грицай
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